
10

شنبه

1400
مهر

تاریخ 
3

سال 
بیست وهفتم

3186

جنوب ایرانبـانـوان

روزنامه

شماره

صفحه 

استان فارس
لارستان

به مناسبت روز آتش نشانی و ایمنی برگزار شد؛

تجلیل شهردار و اعضای شورای 
اسلامی شهر لار از آتش نشانان 

لارستان

 

 
 

ایمنی؛ شهردار  و  مهرماه، روز آتش نشانی  هفتم  مناسبت  به 
سازمان  در  حضور  با  لار  شهر  اسلامی  شورای  اعضای  و 
آتش نشانی و خدمات ایمنی، از جهادگران این عرصه خطیر 

تجلیل کردند.
از روابط عمومی  نقل  به  دریافتی روزنامه طلوع  به گزارش 
سازمان  رئیس  منشی  سعید  مراسم  این  در  لار؛  شهرداری 
آغاز  از  گفت:  لار  شهرداری  ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی 
سال جاری تاکنون، نیروهای این سازمان در 693 مأموریت 
حضور داشته که از این تعداد 162 مورد حریق و 531 مورد 

نجات بوده است.
نفر   127 شده،  انجام  مأموریت های  در  افزود:  منشی  سعید 
نجات یافته، 46 نفر مصدوم و متأسفانه 6 نفر فوتی داشته ایم.

لار  شهرداری  ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی  سازمان  رئیس 
به  لازم  آموزش های  به  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در 
شهروندان اشاره کرد و گفت: در سال جاری 950 نفر ساعت 

آموزشی برای رده های مختلف سنی برگزار شده است.
هم گفت:  سازمان  لازم  تجهیزات  در خصوص  منشی  سعید 
تاکنون مجموعه شهرداری و شورای اسلامی شهر لار نهایت 
خود  این  که  داشته  سازمان  با  زمینه   این  در  را  همکاری 
شرایط  با  روز  به  روز  که  آنجایی  از  اما  دارد.  تقدیر  جای 
گستردگی شهری و مرتفع سازی روبرو هستیم، مجهز شدن 
سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری لار به امکانات 
روز دنیا بویژه خودرو نردبان بیشتر و بیشتر احساس می شود.

در ادامه محمدرضا قنبرنژاد شهردار لار، ضمن تبریک و خدا 
لذت های  و  سختی ها  شغلی  هر  گفت:  آتش نشانان  به  قوت 
و  خاص ترند  بسیار  مشاغل  برخی  اما  دارد،  را  خود  خاص 
آتش نشانی یکی از آنهاست؛ شغلی کـه با اضطراب، ترس، 
شخص  اسـت.  همراه  تأسف  و  تلخی  شیرینی،  نگرانی، 
آتش نشان، دل دریایی می خواهد تا بتواند بـه آتش بزند و 
فرد حادثه دیده ای را بـه زندگی بازگرداند و شاید خودش 

نیز در این میان با زندگی وداع کند.
اینکه هفتم مهرماه روز آتش نشان، روز  بیان  با  شهردار لار 
است،  استقامت  و  شهادت  نجات،  شجاعت،  تلاش،  ایثار، 
گفت: وقتی با هدف والای شهادت و نجات جان انسان، این 

شغل را برگزیده اید، هرروز، روز شماست.
ضمن  هم  لار  شهر  اسلامی  شورای  عضو  نامدار  خلیل 
روز  این  ایمنی،  و  آتش نشانی  روز  مهر  هفتم  گرامیداشت 
آتش نشانان لارستان  بویژه  آتش نشانان  تمامی  به  را  بزرگ 

بزرگ تبریک گفت.
مسئول باغبانی جهاد کشاورزی شهرستان 

کازرون خبر داد؛ 
آغاز برداشت زیتون در کازرون

گفت:  کازرون  شهرستان  کشاورزی  جهاد  باغبانی  مسئول 
پیش بینی می شود باغداران کازرونی امسال بیش از 450 تن 

زیتون از باغات خود برداشت کنند.
از روابط عمومی  نقل  به  دریافتی روزنامه طلوع  به گزارش 
شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیریت  و  سازمان  معاونت 
کازرون، زهرا پناه با بیان به اینکه سطح باغات زیتون این 
از  برداشت زیتون  شهرستان 90 هکتار است، تصریح کرد: 
اول مهرماه شروع شده است و تا اواسط آبان ماه ادامه دارد.

با توجه به  بیان کرد: متوسط تولید زیتون در هر هکتار  او 
بارآور بودن سال آتی ۵ تن در هکتار است.

بهبود  و  عملکرد  افزایش  منظور  به  کرد:  خاطرنشان  پناه 
وضعیت ارقام نامناسب فعلی، طرح اصلاح، بهسازی و توسعه 
باغات زیتون با اجرای عملیات هرس، پیوند، تغذیه در دستور 
کار مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان کازرون قرار گرفته 

است.

نی ریز

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان نی ریز 
خبر داد؛

تسهیلات 35 میلیارد ریالی برای 
خرید ادوات کشاورزی در نی ریز

ابتدای  از  گفت:  نی ریز  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
کشاورزی  ماشین های  خرید  متقاضیان  تاکنون  جاری  سال 
در نی ریز 35 میلیارد و 419 میلیون ریال تسهیلات دریافت 

کرده اند.
به گزارش روابط عمومی مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان 
نی ریز، علیرضا بصیری افزود: بر اساس سهمیه شهرستان مبلغ 

مذکور به 18 نفر از افراد واجد شرایط پرداخت شده است.
مکانیزاسیون  ضریب  ارتقاء  به منظور  کرد:  تصریح  وی 
افزایش  و  تولید  هزینه های  ماشین آلات کشاورزی، کاهش 
کیفیت و کمیت محصول همه ساله از محل منابع خط اعتباری 
مکانیزاسیون و منابع داخلی بانک تسهیلاتی با سود 15 درصد 

به متقاضیان شهرستان پرداخت می شود.
 به گفته بصیری؛ افزایش چندباره قیمت ها، درخواست وثیقه 
و کاهش  روستاییان، سهمیه کم شهرستان  از  ملکی شهری 
زمینه  این  در  از جمله مشکلات موجود  کیفیت محصولات 

است.

ارسنجان
مشاور اقتصادی رئیس سازمان 

جهاد کشاورزی فارس:
دو زنجیره ارزش انار در ارسنجان 

ایجاد می شود
از  فارس  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس  اقتصادی  مشاور 
تشکیل دو زنجیره ارزش انار برای توسعه صادرات و افزایش 

ارزش افزوده این محصول در ارسنجان خبر داد.
از روابط عمومی  نقل  به  دریافتی روزنامه طلوع  به گزارش 
انوشیروان  ارسنجان،  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیریت 
این  در  انار  ارزش  زنجیره  ایجاد  گردهمایی  در  کاظمی 
بالا  با توجه به حجم تولید، کیفیت  شهرستان تصریح کرد: 
این شهرستان، تشکیل حداقل دو  انار در  بودن  ارگانیک  و 
به  جانبی  فرآورده های  و  انار  معرفی  برای  ارزش  زنجیره 
آن ضروری  توسعه صادرات  و  خارجی  و  داخلی  بازارهای 

است.
 او اظهار کرد: کاهش هزینه های تولید، افزایش سود واقعی، 
حذف واسطه ها، ایجاد اشتغال پایدار، تعادل عرضه و تقاضا، 
افزایش  محصول،  ضایعات  کاهش  کالا،  کیفیت  بهبود 
زنجیره  ایجاد  مزایای  جمله  از  محصول  سلامت  و  بهداشت 

ارزش است.
وی با ابراز خرسندی از ایجاد یک زنجیره ارزش انار در این 
شهرستان توسط مدیرعامل شرکت تعاونی روستایی ارسنجان 
تن   ۱۰ صادرات  به  موفق  بار  اولین  برای  گذشته  سال  که 
این  است گفت:  شده  فارس  خلیج  به کشورهای حوزه  انار 
موفقیت از دستاوردهای ایجاد زنجیره ارزش و بیانگر دغدغه 
مندی مردم شهرستان نسبت به این میوه ارزشمند با خواص 

درمانی مختلف است.
زنجیره  دومین  ایجاد  متقاضیان  از  حمایت  اعلام  ضمن  او 
ارزش انار در ارسنجان از طریق ارائه آموزش های تخصصی 
اخذ مجوزهای لازم،  ارزش و  به مدیران زنجیره  و حرفه ای 
را  خود  کتبی  درخواست  می توانند  متقاضیان  کرد:  تصریح 

به مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان ارائه نمایند
تولید  گواهی  دریافت  کرد:  خاطرنشان  مسئول  مقام  این 
و  قیمت  ثبات  لازم،  مجوزهای  سایر  و  انار  سالم  محصول 
کیفیت، انتخاب ارقام و زمان مناسب برداشت و بسته بندی و 
انبارداری محصول در شرایط بهینه از جنبه تداوم صادرات انار 

دارای اهمیت ویژه ای است.

استان بوشهر
 

استاندار بوشهر: 

از تمام ظرفیت ها برای اداره استان 
استفاده می شود

استاندار بوشهر گفت: دولت سیزدهم دولتی انقلابی است و 
با استفاده از تمام ظرفیت های موجود برای اداره هر چه بهتر 

استان استفاده می شود.
فعالان  با  نشست  در  زاده  محمدی  احمد  ایرنا،  گزارش  به 
اجتماعی و گروه های مختلف مردمی افزود: برای بهره مندی 
دارای  دست،  پاک  افراد  تمام  از  انسانی  ظرفیت های  از 
صلاحیت اخلاقی، مردمی و کارآمد برای اداره امور استان و 

انجام کاری جهادی استفاده می شود.
وی با بیان اینکه خداوند در شرایط سخت همیشه به کمک 
انقلاب اسلامی آمده است اضافه کرد: فراموش نکنیم انقلاب 
اسلامی انقلابی مردمی است و این مردم بودند که این نظام را 
شکل دادند، قوام بخشیدند و در تمام عرصه ها از جمله هشت 
سال دفاع مقدس، مقابله با ضدانقلاب و حوادث سخت برای 

استحکام این نظام ایستادند و افتخار آفریدند.
محمدی زاده  اخلاص و رهبری های امام راحل، فداکاری و 
هدایت های مقام معظم انقلاب، خون مطهر شهدا، حمایت های 
بی دریغ مردم در همه مقاطع انقلاب را عامل گذر انقلاب از 
بحران ها و سختی ها دانست و بیان کرد: نباید نقش مهم مردم 
در عرصه های مختلف نظام اسلامی فراموش کرد چراکه مردم 
نظام اسلامی شکل دادند و قوام بخشیدند و در ۴۲ سال گذشته 

در همه عرصه ها مقابل دشمنان ایستادند.
استاندار بوشهر افتخارآفرینی های مردم در عرصه ها و ادوار 
مختلف انقلاب اسلامی را مورد اشاره قرار داد و خاطرنشان 
کرد: در ۴۲ سال گذشته حوادث سختی برای انقلاب اسلامی 

پیش آمد که همه این وقایع و بحران ها با تلاش و مدیریت 
مردم پشت سرگذاشته شد.

جنگ  در  اسلامی  ایران  امروز  اینکه  بیان  با  محمدی زاده 
مشکلات  حل  کرد:  تصریح  دارد  قرار  دشمن  اقتصادی 
اقتصادی جامعه در دستور قرار دارد و بر اساس برنامه مدون 

این مشکلات سپری می شود.
وی دولت آیت الله رئیسی را انقلابی دانست و تصریح کرد: 
حل مشکلات استان بوشهر مورد توجه ویژه و نیاز به کمک 

و همکاری همه اقشار جامعه است.
استاندار بوشهر، ظرفیت های استان را مورد اشاره قرار داد و با 
بیان اینکه بوشهر دارای توانمندی های بسیاری است تصریح 
بوشهر  استان  ظرفیت های  از  عمیق  و  دقیق  شناخت  کرد: 
حوزه های  مشکلات  حل  که  دارم  گوناگون  بخش های  در 
توجه  مورد  جهادی  و  انقلابی  روحیه  و  تفکر  با  گوناگون 

قرار دارد.
با تأکید بر بهبود فضای کسب و کار تصریح  محمدی زاده 
صنعتی،  کشاورزی،  اقتصادی،  حوزه های  همه  برای  کرد: 
اساس ظرفیت های  بر  تجارت و سرمایه گذاری  اشتغال زایی، 
استان بوشهر برنامه اجرایی تدوین شده که عملیاتی می شود.

و  اقتصادی  عرصه  در  بوشهر  استان  اینکه  بیان  با  وی 
افزود:  است  تاریخی  جهش  یک  آستانه  در  سرمایه گذاری 
عرصه های  در  استان  زیرساخت های  همه  اینکه  به  توجه  با 
به  با وجود ظرفیت های مهم،  مختلف فراهم شده یقین دارم 

قطب صنعتی و سرمایه گذاری تبدیل می شود.
حل  برای  می دهم  قول  براینکه  تأکید  با  بوشهر  استاندار 
مشکلات استان هیچ فرصتی را از دست ندهم اضافه کرد: به 
مسائل و ظرفیت های استان بوشهر به طور کامل واقف هستم 
و تلاش می کنم با استفاده از توان جوانان، متخصصان و همه 
در  را  استان  انقلابی  اراده ای  و  جهادی  به صورت  دلسوزان 

مسیر توسعه قرار دهم و برای بهبود وضع مردم تلاش کنم.
از  اقتصاد  حوزه  در  می شود  تلاش  گفت:  زاده  محمدی 
توان بخش خصوصی استفاده کرد و برای بهبود فضای کسب 

و کار برنامه ریزی شود.
معاون بهبود تولیدات گیاهی 

سازمان جهاد کشاورزی استان بوشهر خبر داد؛

خرید تضمینی به شرط بیمه 
محصولات کشاورزی

معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی استان 
بوشهر گفت: با توجه به پیش بینی پاییز کم باران، تنها راه 
کمک به کشاورزان خسارت دیده از طریق بیمه امکان پذیر 

خواهد بود.
اعلام  به  اشاره  با  ایسنا  با  گفت وگو  در  عمرانی  خسرو 
در  جوی  نزولات  کاهش  بر  مبنی  هواشناسی  هشدارهای 
استراتژیک  محصول   ۲۲ از  بیش  کرد:  اظهار  امسال  پاییز 
کشاورزی در چتر حمایتی بیمه قرار دارند و ضروری است 
بانک کشاورزی با استقرار کارگزاران بیمه در شهرستان ها، 

کشاورزان را در بیمه کردن محصولات ترغیب کنند.
وی افزود: تنها راه کمک به کشاورزان خسارت دیده، فقط 
از طریق بیمه امکان پذیر خواهد بود و در سال زراعی جاری 
خرید تضمینی محصولات از سوی دولت منوط به بیمه بودن 

محصول شده است.

 

استان هرمزگان
 

بندرعباس

استاندار هرمزگان:

سایت استاندارد پسماندهای 
صنعتی در بندرعباس 

در آستانه بهره برداری است

 

استاندار هرمزگان گفت: سایت مجهز و استاندارد مدیریت 
بندرعباس در آستانه  و دفن پسماندهای ویژه و صنعتی در 

بهره برداری قرار دارد.
ارتقای  پیگیری  نشست  در  همتی  فریدون  ایلنا،  به گزارش 
شاخص های زیست محیطی و بهداشت عمومی در هرمزگان 
و  ویژه  خانگی،  پسماندهای  مدیریت  لزوم  بر  تأکید  با 
عمومی  بهداشت  به  آسیب  از  جلوگیری  برای  بیمارستانی 
سازمان  به  ابلاغی  مأموریت  پی  در  افزود:  زیست  محیط  و 
همیاری شهرداری های هرمزگان برای مدیریت پسماندهای 
ویژه و صنعتی در استان، در این راستا با استفاده از کمک 
بخش خصوصی، سایت مجهز و بزرگی در غرب بندرعباس 
برای مدیریت و دفن استاندارد پسماند ایجاد شده که مورد 

تأیید اداره کل حفاظت محیط زیست استان است.
موانعی  و  بوده  طرح خوب  این  اجرای  روند  داد:  ادامه  وی 
که در این مجموعه در زمینه آب، برق و گاز وجود داشت، 
با تصمیم گیری صورت گرفته به سرعت رفع خواهد شد و 
مجوز بهره برداری از آن نیز توسط سازمان صنعت، معدن و 

تجارت استان، صادر شده است.
صنعتی  واحدهای  تمامی  داشت:  اظهار  هرمزگان  استاندار 
غرب بندرعباس در مناطق ویژه اقتصادی خلیج فارس و بندر 
شهید رجایی و سایر واحدهای این منطقه، اگر به موقع برای 
دفن استاندارد پسماندهای خود اقدام نکنند، توسط اداره کل 
حفاظت محیط زیست استان به عنوان واحد آلاینده شناخته 

خواهند شد.
همتی تصریح کرد: تعدادی از واحدهای صنعتی در گذشته 
در غرب بندرعباس، دفن غیراستاندارد پسماند را داشته اند که 
اداره کل حفاظت محیط زیست باید سریع بررسی کارشناسی 
را انجام دهد و چنانچه نیاز به استانداردسازی آن محیط های 

دفن پسماند وجود دارد، به واحدهای مربوطه اعلام شود.
عمل  موضوع  این  به  واحدها  این  اگر  کرد:  تصریح  همتی 
نکنند، خسارتی که با رعایت نکردن دفن استاندارد پسماندها 
باید  کرده اند،  وارد  عمومی  بهداشت  و  زیست  محیط  به 
زیان های  بتوانیم  این خسارت،  دریافت  با  تا  پرداخت کنند 

وارد شده را جبران کنیم.
وی گفت: از این پس هر واحد صنعتی، به موقع برای دفن 
پسماندهای صنعتی خود از طریق سایت استاندارد مورد تأیید 
واحد  نکند،  اقدام  استان،  زیست  محیط  حفاظت  کل  اداره 

آلاینده تلقی خواهد شد.
استاندار هرمزگان با تأکید بر لزوم نظارت کامل بر رعایت 
اصول زیست محیطی و بهداشت عمومی در واحدهای صنعتی 
در  بزرگی  واحدهای  اینکه  به  توجه  با  کرد:  خاطرنشان 
بندرعباس فعال هستند، مسئله جدی حفاظت از محیط زیست 
باید مطابق قانون و با نظارت و کنترل دقیق مورد توجه باشد.
ادامه  به آماده شدن سایت مدیریت پسماند،  اشاره  با  همتی 
دفن  می تواند  استاندارد  کامل  صورت  به  سایت  این  داد: 
پسماندها را انجام دهد و همه واحدهای صنعتی موظف اند در 
این زمینه اقدام کنند و اداره کل حفاظت محیط زیست هم 

وظیفه دارد، نظارت دقیق را انجام دهد.

مدیر حفظ نباتات جهاد کشاورزی هرمزگان 
خبر داد؛

رصد و ردیابی زمین های کشاورزی 
هرمزگان در پی احتمال ورود 

ملخ صحرایی
با  گفت:  هرمزگان  کشاورزی  جهاد  نباتات  حفظ  مدیر 
آغاز فصل پاییز و احتمال ورود ملخ صحرایی به کشور در 
شش ماهه نخست امسال یک میلیون و ۷۰۰ هزار هکتار از 

زمین های استان ردیابی شد.
اشاره  با  منصوری  اشرف  عبدالرضا  سید  ایسنا،  گزارش  به 
افزود:  هرمزگان،  زمین های  در  صحرایی  ملخ  ردیابی  به 
زمین های کشاورزی و منابع طبیعی استان بویژه کانون های 
کارشناسان  کمک  با  صحرایی  ملخ  بالای  ریسک  دارای 
دستگاه های  و  موبایلی  نرم افزار  بوسیله  و  آموزش دیده 

ایلوکاست ردیابی شده است.
وی با بیان اینکه حدود یک سوم از ردیابی شامل پنج هزار 
نرم افزار  با  استان  سراسر  در  جغرافیایی  مختصات   ۷۶۵ و 
از  بکارگیری  و  آموزش  کرد:  تصریح  است،  بوده  موبایلی 
ظرفیت نیروهای مردمی نیز در انجام عملیات ردیابی از دیگر 

اقدام های در رصد این آفت مخرب در استان بوده است.
آفت  صحرایی  ملخ  اینکه  به  اشاره  با  منصوری  اشرف 
خطرناکی است که از شمال شرق آفریقا و از کشور پاکستان 
به سمت کشور هجوم می آورند، خاطرنشان کرد: استان های 
بلوچستان و خوزستان درگیر  و  بوشهر، هرمزگان، سیستان 
ملخ  با  مبارزه  بیشترین سطح  ملخ صحرایی هستند که  آفت 

صحرایی در سیستان وبلوچستان و هرمزگان است.

استان خوزستان
 

اهواز

استاندار خوزستان:

وجود مدیر پروازی در خوزستان 
قابل پذیرش نیست

 
 

 
 

   
استاندار خوزستان با تأکید بر لزوم اجرای پروژه قطار شهری 
اهواز، گفت: معابر شهری اهواز دیگر کشش ترافیک فعلی 
را ندارند و به شدت نیازمند اجرای پروژه قطار شهری هستیم 
و پیگیر اجرای این پروژه خواهم بود تا سریعاً احداث این 
پروژه، مجدداً از سر گرفته شود و شاهد بهره برداری از قطار 

شهری باشیم.
در  کرد:  اظهار  تلویزیونی  برنامه  یک  در  خلیلیان  صادق 
از  دفاع  مقدم  در صف  خوزستان  مردم  مقدس  دفاع  دوران 
بعثی  دشمن  برابر  در  خالی  دست  با  و  بودند  اسلامی  میهن 

ایستادگی کردند.
به گزارش ایسنا به نقل از استانداری خوزستان، وی افزود: 
برای اولین بار در طول تاریخ ۲۰۰ سال اخیر درگیر جنگی 

با قدرت های جهانی بودیم اما یک وجب از خاک وطن را 
از دست ندادیم و توانستیم قدرت جمهوری اسلامی ایران و 
حضور مردم و پشتوانه مردم در دفاع از نظام جمهوری اسلامی 

در دوران دفاع مقدس را به منصه ظهور برسانیم.
و  داشتند  نیروها  همه  که  همدلی  گفت:  خوزستان  استاندار 
معظم  مقام  مدیریت  و  امام  رهبری  و  مردم  پرشور  حضور 
رهبری که به عنوان رئیس جمهور داشتند، دست به دست هم 

داد و موفق شدیم دشمن را عقب برانیم.
وی ادامه داد: قصد ما این است که این کشور را بسازیم و 
خوزستان را آباد کنیم و هر چه اتحاد و همبستگی بیشتر باشد 
و اشخاص و گروه های مرجع، منافع گروهی و کوتاه مدت 
خود را در ازای منافع عمومی استان کنار بگذارند، به موفقیت 

می رسیم.
خلیلیان عنوان کرد: وجود مدیر پروازی در خوزستان قابل 
پذیرش نیست. شرکت های بسیار متمولی که در استان فعال 
هستند، گردش مالی خود را در تهران دارند که برای حل این 
معضل بخشنامه ای ۴ ماده ای ابلاغ کردیم و در این بخشنامه 
تصریح شده که شرکت ها باید مالیات و گردش پولی خود را 
به استان منتقل کنند و بیمه های خود را از شرکت های بیمه ای 

استان خریداری کنند.

حمیدیه
فرماندار شهرستان حمیدیه خبر داد؛

تخصیص ردیف اعتباری پایدار 
به طرح فاضلاب حمیدیه

ردیف  بار  نخستین  برای  گفت:  حمیدیه  شهرستان  فرماندار 
اعتباری پایدار برای اجرای طرح فاضلاب این شهر اختصاص 

یافت.
بیان کرد:  ایرنا  با خبرنگار  شاهین هاشمی در گفت و گو 
پس از بازدید سرپرست شرکت آبفای اهواز از برخی نقاط 
شهر حمیدیه که مشکل فاضلاب دارند نشستی برای بررسی 

وضعیت فاضلاب این شهرستان در فرمانداری تشکیل شد. 
و  حمیدیه  در  شهری  فاضلاب  شبکه  نبود  به  اشاره  با  وی  
خصوص  این  در  گذشته  سال های  در  اعتبار  تخصیص  عدم 
گفت: باتوجه به پیگیری به عمل آمده از سوی مسئولان و 
فاضلاب شهر  به طرح  اعتبار جداگانه ای  نمایندگان، ردیف 

حمیدیه در بودجه ۱۴۰۰ تخصیص داده شد.
فرماندار حمیدیه اظهار داشت: امید است شرکت آبفای اهواز 
به آغاز  با تکمیل طرح جامع فاضلاب شهر حمیدیه نسبت 

عملیات اجرایی این طرح در ماه های آینده اقدام نماید. 

استان کهگیلویه و بویراحمد

رئیس جمهور در بازدید از سد در حال ساخت 
تنگ سرخ:

اجازه نمی دهیم حقی از کارگران 
در هیچ نقطه ای از کشور ضایع شود

 

 

و  کهگیلویه  استان  به  ورود  از  پس  بلافاصله  رئیس جمهور 
بویر احمد با حضور در محل ساخت سد تنگ سرخ، از روند 

ساخت این سد بازدید کرد.
در  که  رئیسی  ابراهیم  سید  حجت الاسلام  ایسنا،  گزارش  به 
بازدید از سد تنگ سرخ از سوی وزیر نیرو همراهی می شد 
با توضیحات مهندسان و دست اندرکاران از جزئیات ساخت 

این سد خاکی مطلع شد.
پیش بینی  اعتبار  تومان  میلیارد   ۴۴۰ سد  این  احداث  برای 
شده و با بهره برداری از آن برای ۳۰۰ هزار نفر اهالی استان 
آب  نیازهای  از  بخشی  و  می شود  تأمین  پایدار  شرب  آب 
کشاورزی، صنعتی و محیط زیستی استان نیز از محل ذخایر 

این سد تأمین خواهد شد.
رئیس جمهور پس از بازدید از روند ساخت سد تنگ سرخ در 
سخنان کوتاهی در جمع کارگران و مهندسان فعال در این 
پروژه، گفت: متأسفانه اجرای این پروژه حدود ۱۰ سال از 
زمان پیش بینی شده عقب است، اما روحیه ای که امروز در 
شما دیدم این امیدواری را ایجاد می کند که این عقب افتادگی 

در فاصله زمانی کوتاهی جبران شود.
می توانست  سد  این  از  سریع تر  بهره برداری  افزود:  رئیسی 
منافع زیادی را نصیب مردم استان کهگیلویه و بویراحمد و 
حتی بخش های شمالی استان فارس کند، لذا از شما کارگران 
و مهندسان زحمتکش و عزیز می خواهم که با توان و سرعتی 
مضاعف عملیات احداث این سد را به پیش ببرید تا هر چه 
زودتر شاهد اتمام عملیات احداث سد و بهره برداری از آن 
برخی  اظهارات  به  واکنش  در  همچنین  باشیم.رئیس جمهور 
پرداخت  در  تأخیر  درباره  پروژه  این  در  فعال  از کارگران 
حقوق و مزایا، گفت: حتماً به مسئولان تذکر می دهم و تأکید 
عزیز  کارگران  شما  از  حقی  هیچ  ندهند  اجازه  که  می کنم 
ضایع شود. حتماً به دنبال ایجاد چارچوبی خواهیم بود تا حقی 

از هیچ کارگری در هیچ نقطه ای از کشور ضایع نشود.

مدیرعامل آب منطقه ای هرمزگان گفت: ذخیره آب چهار سد استقلال، 
سرنی و شمیل و نیان رو به اتمام است.

جمشید ایدانی با اشاره به اینکه در حال حاضر سد استقلال و سرنی ۳۵ 
درصد و سدهای شمیل و نیان ۱۷ درصد ذخیره آب دارند، افزود: آب 

سدهای شمیل و نیان برای کشاورزی میناب استفاده می شود.
مدیرعامل آب منطقه ای هرمزگان با بیان اینکه فقط سد جگین در استان 
با ۷۵ درصد ذخیره آب وضعیت به نسبت خوبی دارد، اظهار کرد: سال 

گذشته وضعیت بارندگی خوبی در استان نداشتیم افزود: طبق پیش بینی 
هواشناسی امسال نیز وضعیت بارندگی خوبی در استان نداریم.

وی با اشاره به اینکه با آبشیرین کن هایی که اوایل امسال وارد مدار 
شدن تاکنون موفق به تأمین آب آشامیدنی مردم در استان بوده ایم، اما 
مصرف آب منطقه در تابستان امسال به شدت افزایش یافت، اضافه کرد: 
تا شروع بارندگی ها باید در مصارف خانگی و صنایع کوچک مدیریت 

بهتری داشته باشیم.

ذخیره آب سدهای هرمزگان رو به اتمام!


